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OR-RM.0012.4.45.2020 
 

Protokół Nr 6/20 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 25 września 2020 r. 

     w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 
Pan Artur Koper  o godzinie 08:10 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 
uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 
stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni: 
członkowie komisji: Pan Patryk Bociek, Pani Sławomira Polewana. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad, do którego nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy Koronowo za I półrocze 2020 r. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            

 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy Koronowo za I półrocze 2020 r. 

 

Informację przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
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Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska omówiła projekt 

uchwały. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 2048 stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

oznaczonej nr ewidencyjnym 2048 stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych - działek ewid. 

nr: 94/4, 94/5 i 94/36 położonych w Tryszczynie, gm. Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych - działek ewid. nr: 

94/4, 94/5 i 94/36 położonych w Tryszczynie, gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej - działki ewid. 

nr: 102/13 położonej w Samociążku,  gm. Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej - działki ewid. 

nr: 102/13 położonej w Samociążku,  gm. Koronowo. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego 

w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego 

w Koronowie. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie Pan Dariusz 

Karwat przedstawił projekt uchwał w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie   przyznania  w  roku  2020  dotacji  na  prace  

konserwatorskie,  restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Inspektor Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Justyna Kraska – Rumińska 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 

Koronowa. 
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Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski przedstawił projekt uchwały.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

 

Radna Pani Illona Pubanc  zadała pytanie jak wygląda sprawa z remontem Szkoły 

Podstawowej nr 2 w Koronowie. Poprosiła aby przyjrzeć się tej sprawie, ponieważ ze ścian 

na zewnątrz spada tynk na boisko szkolne, gdzie przebywają dzieci. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski odpowiedział, że przy projektowaniu 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021 należy zastanowić się czy najpierw zając się 

remontem SP Nr 2 w Koronowie, czy rozbudową SP w Wierzchucinie Królewskim. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak poruszyła temat dowozu dzieci do szkół. Zadała pytanie 

dlaczego dzieci ze szkół ponadpodstawowych nie mogą jeździć za dodatkowa opłatą 

autobusami szkolnym.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski odpowiedział, że przewoźnik ARRIVA 

nie posiada na tych linach autobusów rejsowych. W związku z czym nie może przewozić 

nikogo oprócz dzieci ze szkół podstawowych. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak zapytała dlaczego lampy uliczne np. w Sołectwie 

Samociążek zapalają się kiedy jest jeszcze jasno o godz. 17.30, a gasną kiedy jest ciemno? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski zobowiązał się sprawę wyjaśnić. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił członkom komisji 

wstępny projekt uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego w Gminie Koronowo. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper o godz. 11:10 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                            / -  /Artur Koper 


